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Illan aikana keskusteltiin mm. seuraavista asioista: 

• Edellisessä kuulemisessa on otettu kantaa ranta-alueen rajaukseen. Tulisiko sen 

laajuutta arvioida pienemmäksi vai suuremmaksi? 

• Otetaanko viemärilinja ja vesilinja huomioon kaavassa? 

• Minkälaisia rakennuspaikan pinta-aloja tullaan jatkossa käyttämään (nykyisin 

5000 m²)? 

• Toivotaan, että rakentaminen ja lupien hakeminen ei vaikeudu mm. 

luontoarvojen vuoksi (esim. liito-oravat). 

• Jos huomioidaan määräyksissä muita kaavoja, mitkä kaavat ovat vertailukohtia? 

• Voiko jättää kehittämisehdotuksia kaavaan? 

• Huomioidaanko rautatien etäisyys ja melu? Rata menee kallioleikkauksissa 

osittain eikä meluhaittaa ole siellä. 

• Alueelle sopii lisää rakentamista. 

• Tuleeko kaupunki käyttämään etuosto-oikeutta, jos vaikka koulun läheltä 

myydään maata. 

• Karhe-seura on selvittänyt maanomistajilta halukkuutta myydä tontteja. Onko 

mahdollista saada tietoa myytävistä tonteista mm. kaupungin markkinoinnin 

kautta? 

 

 


